
PRISPEVEK OB MEDNARODNEM LETU OTROKA

Akcija
za urejanje
otroških igrišč
se nadaljuje

Gotovo se še spominjate prvega poziva na akcijo za
urejanje otroških igrišč in rekreacijskih površin, s katero
smo pričeli v lanskem letu pa tudi prvega odziva nekate-
rih krajevnih skupnosti, ki so nam z izpolnjenim poseb-
nim vprašalnikom predočile stanje na njihovem področ-
ju. Že takrat smo omenili, da je glavni namen te akcije
učinkovitejše pridobivanje novih rekreacijskih površin,
in redno urejanje in vzdrževanje obstoječih površin, to
pa pomeni tudi kontinuirano in postopno reševanje naš-
tetih vprašanj. Da pa bi to akcijo lahko pričeli konkretno
izvajati še posebej v letošnjem letu, ki ga označujemo
kot »Mednarodno leto otroka«, se je Svet za vprašanja
družbenoekonomskega in političnega položaja žensk pri
OK SZDL Ljubljana Vič—Rudnik odločil, da najprej
dobi točen in celovit pregled nad dejanskim stanjern po
KS in dosegel po nadaljnjem dvakratnem pozivu odgo-
vore še od naslednjih desetih krajevnih skupnosti:

— KS BRDO — imajo otroško igrišče velikosti 400
kvad. metiov, ki je zaprtega tipa, namenjeno samo za
otroke VVZ Vrhovci enota Brdo, katerega tudi upravlja
sam vzgojnovarstveni zavod. Pri tem pa se srečuje s fi-
nančnimi problemi za ureditev tega igrišča za širšo de-
javnost. Vendar pa skupno s krajevno skupnostjo Brdo
načrtujejo ureditev rekreacijskega centra na Brdu v
tako imenovani »Dolini«, ki bi bil namenjen tako za
športno dejavnost kot za otroško igrišče.

— KS BREZOVICA — imajo le igrišče v osnovni
šoli, ki je namenjeno le šolski mladini, medtem ko za

predšolske in izven šolske otroke ni primernega igrišča,
kljub temu, da imajo prostorske možnosti.

— KS ČRNI VRH — razpolagajo le s šolskim igriš-
čem, kljub temu, da imajo za vsestransko uporabno re-
kreacijsko in otroško igrišče prostorske možnosti, se-
veda pa nimajo na razpolago dovolj finančnih sredstev.

— KS GOLO—ZAPOTOK — čeprav nimajo nobe-
nega igrišča,si močno želijo zgraditi igrišče, ki bo name-
njeno šolski in drugi mladini, vendar za to nimajo fi-
nančnih sredstev.

— KS KRIM—RUDNIK — eno igrišče v izmeri cca
100 kv. metrov imajo na Galjevici, vendar je brez igral
in brez upravitelja, v evidenci pa ga ima PRM Krim. Na-
dalje sta dve igrišči in sicer na Dolenjski cesti in ob Poti
k ribniku, vsako meri 500 kvad. metrov. Kljub temu, da
sta opremljeni z igrali in da ju upravlja hišni svet, sta
slabo vzdrževani. Igrišče na koncu naselja Ulice borcev
za severno mejo in Melikove ulice meri 1500 kvad. me-
trov, je primerno opremljeno z igrali, vendar ga nihče ne
upravlja in ni najbolj privlačno. Igrišče ob VVZ

Krim-Rudnik, ki meri 2000 kvac1. metrov, pa je pri-
merno opremljeno, vzdrževano in tudi stalno zasedeno.
V tej krajevni skupnosti pogrešajo le igrišče na področju
Rudnika.

— KS MILAN ČESNIK — Igrišče je postavljeno v
parku Arturo Toscanini in predstavlja skromno število
igralnih objektov, namenjeno pa je dnevnemu bivanju
otfok iz VVZ Bičevje. Gugalnice so v dotrajanem stanju
in ne predstavljajo več ustrezne varnosti. Novo igrišče je
načrtovano na vogalu Jadranske in Jamove ulice, čeprav
meni sama krajevna skupnost, da bi bilo primernejše
otroško igrišče ob Gradaščici med Vodogradbenim la-
boratorijem in Inštitutom Milan Vidmar.

— KS RAKITNA — novo igrišče načrtujejo ob iz-
gradnji nove osnovne šole, ki jo bodo gradili v letošnjem
letu, vendar pa se srečujejo s finančnimi težavami.

— KS ROB — OO ZSMS Rob upravlja s košarkar-
skim igriščem s postavljenimi koši in asfaltirano podlagc*
ob njem pa načrtujejo postaviti ograjo in zelenico z igrali
za predšolske olroke.

— KS VELIKE LAŠČE - Igrišče v Velikih Laš-
čah je namenjeno otrokom iz vrtca in šolskim otrokotn,
vendar pa je prezasedeno, zato načrtujejo ob VVZ novo
igrišče. Urejeno igrišče je tudi na Karlovici.vendar ga bo
potrebno še ograditi.

— KS ŽELIMLJE — imajo igrišče, katerega en del
je asfaltiran in namenjen za igro z žogo, drugi del pa je
namenjen za igro najmlajših. Upravlja ga šola v sodelo-
vanju s krajevno skupnostjo. To igrišče pa bo potrebno
še dodatno opremiti, predvsem za igro najmlajših.

Prav je, da ob koncu nanizanja odgovorov krajevnih
skupnosti, ki so nam jih do danes posredovale, zapišemo
imena tudi tistih krajevnih skupnosti, ki so do tega vpra-
šanja ostale popolnoma nezainteresirane, to so: KS
BARJE, LAVRICA, POLHOV GRADEC, ŠKOF-
LJICA, VIČ in VRHOVCl.


